



超级旅游集团



SUPER TRAVELS GROUP

Travel the world with us. Travel with Super!



BEST SELLING GUIDED JOURNEYS

- BEIJING • XI'AN • HENAN • SHANDONG • SHANXI
- MT. WUTAI • INNER MONGOLIA • BA SHANG • DONGBEI
- MT. CHANGBAI • MOHE • ZHANGJIAJIE • THREE GORGES
- GUANGZHOU • GUILIN • JIANGXI • XIAMEN • KINMEN
- SHANGHAI • MT. HUANG



Scan for E-Catalogue

7/8天 张家界凤凰古城

团号：STSEC02ABC

行程要点

** 全程无购物 **

张家界：

- 大峡谷：玻璃桥——创多项世界之最
- 森林公园：金鞭溪、水绕四门
- 天子山、天下第一桥、迷魂台
- 百龙天梯 (VIP 通道)
- 十里画廊 (含双程小火车)
- 72 奇楼
- 三排座 VIP 旅游车

凤凰古镇：中国最美丽的古城

芙蓉镇：被誉为悬挂在瀑布上的古镇

常德：

- 柳叶湖景区 (含游船)
- 诗墙、步行街

长沙：

- 简牍博物馆
- 太平古街，坡子街美食街
- 黄兴步行街

风味美餐

• 土鸡风味	• 苗家风味
• 鲍宴	• 韩式烤肉
• 粤菜海鲜风味	• 索溪山寨
• 火宫殿小吃	• 焰山海鲜自助

住 宿

** 全程当地 5★ 标准酒店 **

- 常德：希尔顿花园或泽云大酒店或同级
- 凤凰：吉首阳光大酒店或煜龙大酒店或同级
- 张家界市区：华天大酒店或丽呈和一 S 酒店同级
- 张家界景区：瑞景漫山温德姆或同级
- 长沙：大汉华美达酒店或诺富特酒店或同级

必须自费项目

武陵之魂——天门山景区 + 缆车 = RMB550 (大人小孩同价)

◆ 推荐自费：
天门狐仙山水实景剧：RMB350/ 人
人间瑶池——宝峰湖 + 游船：RMB350/ 人

第一天

新加坡 → 长沙

今天齐集樟宜国际机场。

► 选择一：乘东航 (MU) 直飞长沙。抵达后，乘车前往常德 (2.5H)。游览柳叶湖景区 (含游船)，常德诗墙、步行街。(含午/晚餐)

• 如 4 月出发：柳叶湖景区换去桃花源景区 (桃花为季节性)。桃花山，桃源山，五柳湖 (含游船)。它位于桃花山与桃源山两山之间，湖水将两山连为一体。入住常德。



游船，彩虹广场，电梯，高空滑索，VR 体验等)。站在桥上，通透的玻璃把张家界的秀美风光尽收眼底。张家界大峡谷玻璃桥是世界上最高、最长的人行景观玻璃桥，是网红必去的打卡地。接着前往长沙 (4H)。晚餐后前往黄兴商业步行街自由购物后送酒店休息。

第七天

长沙 → 新加坡

早/晚餐

早餐后游览简牍博物馆 (免费景点周二闭馆)，是目前国内外唯一一座集简牍收藏、保护、整理、研究和陈列展示于一体的新型现代化专题博物馆，也是长沙一个重要的文化景点和对外开放窗口。接着前往国金中心，太平古街，坡子街美食街自由品尝湖南特色 (午餐自理)。最后送机返回魅力家园新加坡。

选择二：乘新航：D1-D6 同上，
其它如下：TOUR CODE: SEC02B

第七天

长沙 → (高铁) 广州

早/午/晚餐

早餐后搭乘世界最快高铁前往广州。抵达后外观广州塔，又称广州新电视塔，昵称小蛮腰。最后前往广州最繁华的商业步行街之一的北京路步行街。

第八天

广州 → 新加坡

早餐

早餐后自由活动。当天乘飞机返回美丽的家园新加坡。

选择三：乘酷航或南航航空：D1-D5 同上，
其它如下：TOUR CODE: SEC02C

第六天

张家界 → 常德

早/午/晚餐

早餐后参观湖南艺术殿堂——军声画院。前往大峡谷景区 (前往创多项世界之最的玻璃桥，游船，彩虹广场，电梯，高空滑索，VR 体验等)。站在桥上，通透的玻璃把张家界的秀美风光尽收眼底。张家界大峡谷是网红必去的打卡地。接着前往常德 (2H)。

第七天

常德 → 长沙

早/午/晚餐

早餐后，游览柳叶湖景区 (含游船)。接着前往常德诗墙，高山步行街。接着乘车返回长沙 (2.5H)。晚餐后前往黄兴商业步行街自由购物后送酒店休息。

第八天

长沙 → 新加坡

早餐

早餐后游览简牍博物馆 (免费景点周二闭馆)，是目前国内外唯一一座集简牍收藏、保护、整理、研究和陈列展示于一体的新型现代化专题博物馆，也是长沙一个重要的文化景点和对外开放窗口。接着前往国金中心，太平古街，坡子街美食街自由品尝湖南特色。最后送机返回魅力家园新加坡。

备注：

1. 行程顺序，餐食和酒店均以最终确认为准。
2. 本公司保留旅途中调整行程顺序的权利。
3. 全程以中文讲解。
4. 如行程与英文版本存在差异，以中文版为最终依据。
5. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

7/8D ZHANGJIAJIE PHOENIX TOWN

DAY 1

SINGAPORE → CHANGSHA

Assemble at Changi Airport.

► **OPTION 1: MU fly to Changsha.** After arrival, you will visit **LiuYe Lake Park (Include cruise ride)**. Continue you will visit **Changde Poem Wall and Shopping Street.** (Lunch / Dinner)

• For April Departure, will change to visit **TaoHuaYuan (Peach of Blossom subject to season)**, **Peach Hill, Taoyuan Hill, Wuliu Lake (Include cruise ride)**

► **OPTION 2: SQ fly to GuangZhou** take the high speed train to Changsha (3H) (Dinner)

► **OPTION 3: CZ fly (transit in GuangZhou) or TR fly to Changsha (Not include dinner)**

DAY 2

CHANGDE (or CHANGSHA) 🚅

PHOENIX ANCIENT TOWN

Breakfast / Lunch / Dinner

Today, you will visit **Phoenix Ancient Town (including admission)**, considered to be the most beautiful ancient town in China. Upon arrival, you will tour **Tuojiang River rafting, North-door Ancient Wall, Wanmin Tower, Shawan Scenic Area, Wanshou Palace** and etc. You can have a **night-view of the ancient town** and admire this charming town. Then transfer to Jishou and overnight stay.

DAY 3

PHOENIX TOWN 🚅 FURONG TOWN

ZHANGJIAJIE

Breakfast / Lunch / Dinner

Furong Ancient Town : Formerly known as Wang Village, Furong Ancient Town has a history of more than 2,000 years. It is called the "Ancient Town Hanging on the Waterfall" because of the magnificent waterfall passing through the town. **72 strange building (outview)**

DAY 4

ZHANGJIAJIE

Breakfast / Lunch / Dinner

Today, visit **Compulsory tour: Tianmen Mountain National Forest Park**. With numerous mystical legends, it's regards as the holy mountain by the locals and also known as the 'First Holy Mountain of Xiangxi' and the 'Soul of Wuling'. You will take the **World's Longest Cable Car Ride** up to the Mountain Top. The stunning views including **Tianmenshan Temple, Sky terrace, Heaven's Door Cave (include Escalators), the thrilling cliff-hanging walkway and glass skywalk (Include shoe cover)**. Next you will visit **Tujia Folk Customs Park**, which is a replica of a typical Tujia village. It was built in 2000 with the intention to introduce visitors to the customs and traditions of the Tujia ethnic Minority. Tonight you can prefer join the **optional: TianMen Fox fairy show**.

DAY 5

ZHANGJIAJIE

Breakfast / Lunch / Dinner

Today you'll take a outdoor elevator called **Bailong Elevator**. It is claimed to be the tallest and heaviest outdoor elevator in the world. Then you'll watch some famous scenic spots such as the **first bridge of China, Mihun Terrance**. Next you'll visit the **Helong park**, below which has the most beautiful scenery in Wulinyuan, called **XihaiShilin**. Continue to visit **Shilihualang** by small train (include back

way) which is just like a huge Chinese paintings hanging on the steep. Lastly you will visit Jinbian river, a beautiful stream formed naturally. It is named for its flowing through Jinbian rock, with a total length of 5710 meters. **Shuiraosimen (Water-Surrounded Gate)** which is formed by a creek dividing the Mountain into four directions. It is called "Landscape Gallery" and "fairyland on earth". Next proceed to **Xibu Street** for free and easy time.

DAY 6

ZHANGJIAJIE 🚅 CHANGSHA

Breakfast / Lunch / Dinner

This morning you will visit **Junsheng Painting Institute**, the Art Palace in Hunan. After move forward to the **Grand Canyon Scenic Area, including the world's highest glass-bottomed bridge, cruise, rainbow square, elevator and aerial zipline**. Standing on the bridge, you can overlook the entire Zhangjiajie scenery. Afterwards, arrive in Changsha to **Huangxing Pedestrian Street**.

DAY 7

CHANGSHA → SINGAPORE

Breakfast / Dinner

After breakfast we will visit **Changsha Bamboo Slips Museum (Closed on Tuesday)**. Then free at leisure or shopping around **IFS, Taiping Old Street, Pozi Street Food Street** to enjoy the local snack and cuisine. Then transfer to airport and take your flight back to Singapore.

For SQ flight D1-D6 as above, the rest as below: TOUR CODE: SEC02B

DAY 7

CHANGSHA 🚅 (HIGH SPEED TRAIN) GUANGZHOU

Breakfast / Lunch / Dinner

After breakfast, take the **high speed train** to Guangzhou and upon arrival, **outview the Canton Tower**, also known as the **Guangzhou TV and Sightseeing Tower**. Finally, proceed to one of the busiest commercial pedestrian streets in Guangzhou - **Beijing Road Pedestrian Street**.

DAY 8

GUANGZHOU → SINGAPORE

Breakfast

Free at leisure after breakfast until take your flight back to Singapore.

For Scoot or CZ flight D1-D5 as above, the rest as below: TOUR CODE: SEC02C

DAY 6

ZHANGJIAJIE 🚅 CHANGDE

Breakfast / Lunch / Dinner

This morning you will visit **Junsheng Painting Institute**, the Art Palace in Hunan. After move forward to the **Grand Canyon Scenic Area, including the world's highest glass-bottomed bridge, cruise, rainbow square, elevator and aerial zipline**. Standing on the bridge, you can overlook the entire Zhangjiajie scenery. Afterwards, transfer to Changde.

DAY 7

CHANGDE 🚅 CHANGSHA

Breakfast / Lunch / Dinner

Today you will visit **LiuYe Lake Park (Include cruise ride)**. Continue you will visit **Changde Poem Wall and GaoShan Street**. Afterwards,

Tour Code : STSEC02ABC

HIGHLIGHTS

** NON-SHOPPING TOUR **

ZHANGJIAJIE :

- Grand Canyon : Glass Bridge + Cruise ride + Elevator + Rainbow Square + VR Experience
- Forest Park
- Mount Tianzi
- Bailong Elevator (VIP Express Lane)
- Shilihualang (Ten Mile Gallery)

PHOENIX TOWN : the most beautiful ancient town in China

FURONG TOWN

CHANGDE:

- LiuYe Lake Park (Include cruise ride)
- Changde Poem Wall, Shopping Street

CHANGSHA :

- Bamboo Slips Museum
- Taiping Old Street, Pozi Street Food Street, Huangxing Pedestrian Street

ACCOMMODATION

** Local 5★ Hotel **

- ChangDe: Hilton Garden Inn or similar
- Phoenix Town: Ji Shou Sunshine or Union International Hotel or similar
- Zhangjiajie: Rezen One S Hotel or similar
- Zhangjiajie: Wyndham Ruijing Manshan or similar
- Changsha: Dahan Ramada Plaza Hotel or Novotel Changsha International Exhibition Center or similar

COMPULSORY TOUR

Mount Tianmen + Cable car = RMB550 (Adult & Child same price)

❖ RECOMMENDED OPTIONAL:

- TianMen Fox fairy show : RMB350/PAX
- BaoFeng Lake + Cruise : RMB350/PAX

transfer to Changsha **Huang Xing Road Pedestrian Street** enjoy shopping and free time.

DAY 8

CHANGSHA → SINGAPORE

Breakfast

After Breakfast, visit **Changsha Bamboo Slips Musuem (Closed on Tuesday)**. After lunch, enjoy local food and cuisine around **IFS, Taiping Old Street, Pozi Street Food**. Then we will transfer to airport and take the flight back to Singapore.

REMARK:

1. The order of the itinerary, meals, and hotels are subject to final confirmation.
2. The company reserves the right to adjust the sequence of the itinerary during the trip.
3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
4. The Chinese version shall prevail in case of any discrepancy.
5. Purchase of travel insurance is strongly recommended.



Celebrate 与超级欢庆 SG 60 with Super Travels 新加坡60周年!



Super Travels Group 超级旅游集团

TA0296

SUPER TRAVELS PTE LTD
超级旅游集团

133 New Bridge Road, #02-57/58 & 03-01/02
Chinatown Point, Singapore 059413

YECHUN XIAO JIANG NAN / YECHUN TEA HOUSE (SIN)
治春小江南 / 新加坡治春茶馆

6 Raffles Boulevard #02-181
Marina Square Singapore 039594

**SUPER INT'L
INVESTMENT PTE LTD**
超级国际投资私人有限公司

**CHINA-SINGAPORE (YZ)
SUPER ROBOTS CO.**
中新 (扬州) 超级机器人公司

**SUPER ROBOTS
CORPORATION**
超级机器人有限公司

**SUPER TRAVELS
(E-BIZ) GROUP**
超级旅游电商集团

Worldwide: +65 6392 3688

Australia - New Zealand: +65 6392 3392

Asia - PACIFIC - China: +65 6392 3392

Email: gen@super-travels.com /
apc@super-travels.com

Online Booking: www.super-travels.com

